
Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 
 

Protokół nr 83/2024 
 
 

LXXXIII Sesja w dniu 20 marca 2024  
Obrady rozpoczęto 20 marca 2024 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:20 tego samego 
dnia. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza otworzył LXXXIII sesję. Radni potwierdzili swoją 
obecność w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. 
 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o 
wprowadzenie następujących zmian w porządku obrad:  
 

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 448/XIX/2020 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia zasad najmu 
lokali użytkowych 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
1265/LXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 stycznia 2023 r. zmienionej uchwałą 
nr 1419/LXXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20 września 2023 r. 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 
gminnych 

4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej 
w uchwale nr 1528/LXXXI/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 lutego 2024 r. 



zmieniającej uchwałę nr 1469/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 grudnia 
2023 r. w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 

5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Baszkówka - etap I 

6) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 
nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości oraz udziału w prawie 
własności nieruchomości położonych w obr. 38 m. Piaseczno 

7) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 5.116.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 14 lutego 2024 r. 

8) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 5.117.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 14 lutego 2024 r. 

9) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 6.135.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 27 lutego 2024 r. 

10) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 
trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 7/2, obr. 16, m. Piaseczno, położonej w rejonie ulicy Szkolnej i ulicy 
Fabrycznej 

 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
448/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia 
zasad najmu lokali użytkowych 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr 448/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie 
ustalenia zasad najmu lokali użytkowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 15. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
1265/LXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 stycznia 2023 r. zmienionej uchwałą 
nr 1419/LXXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20 września 2023 r. 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr 1265/LXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 stycznia 2023 r. 
zmienionej uchwałą nr 1419/LXXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20 września 
2023 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 



ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 22. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii 
dróg gminnych 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zaliczenia 
drogi do kategorii dróg gminnych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 23. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej 
w uchwale nr 1528/LXXXI/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 lutego 2024 r. 
zmieniającej uchwałę nr 1469/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 grudnia 
2023 r. w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr 1528/LXXXI/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 28 lutego 2024 r. zmieniającej uchwałę nr 1469/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 24. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Baszkówka - etap I 



 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Baszkówka - etap I.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 25. 
 
6) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 
nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości oraz udziału w prawie 
własności nieruchomości położonych w obr. 38 m. Piaseczno 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości oraz 
udziału w prawie własności nieruchomości położonych w obr. 38 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 12. 
 
7) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 5.116.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 14 lutego 2024 r. 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 
5.116.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 14 lutego 2024 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 



Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 26. 
 
8) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 5.117.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 14 lutego 2024 r. 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 
5.117.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 14 lutego 2024 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 27. 
 
9) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 6.135.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 27 lutego 2024 r. 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę nr 
6.135.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 27 lutego 2024 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 28. 
 
10) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 7/2, obr. 16, m. Piaseczno, położonej w rejonie ulicy Szkolnej i ulicy 
Fabrycznej 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 7/2, obr. 16, m. Piaseczno, położonej w rejonie ulicy Szkolnej i ulicy 
Fabrycznej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 



ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 13. 
 
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
1) Protokół nr LXXXI z dnia 28.02.2024 r. 
 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu nr LXXXI z dnia 28.02.2024 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Protokół przyjęto. 
 
2) Protokół nr LXXXII z dnia 12.03.2024 r. 
 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu nr LXXXII z dnia 12.03.2024 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Michał Mierzwa 
Protokół przyjęto. 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 



 
Na wstępie burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że uchwała wprowadzona do porządku 
obrad w poz. 22 w sprawie zmiany uchwały nr 1265/LXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 18 stycznia 2023 r. zmienionej uchwałą nr 1419/LXXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 20 września 2023 r. dotyczy udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Powiatu Piaseczyńskiego. 
 
Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami: 

• Bieżące spotkania z interesantami, przyjmowanie skarg, wniosków, uwag związanych z 
realizowanymi inwestycjami 

• Udział w posiedzeniach Kierownictwa Gminy i współpraca z wydziałami urzędu 

• Spotkanie w siedzibie Warszawskiego Transportu Publicznego – podsumowanie działań 
dotyczących transportu publicznego i plany na przyszłość 

• Spotkania sprawozdawcze – podsumowanie działań na rzecz bezpieczeństwa z 
Ochotniczymi Strażami Pożarnymi oraz plany na przyszłość 

• Narada klimatyczna zorganizowana przez Młodzieżową Radę Gminy – burmistrz 
podziękował Młodzieżowej Radzie Gminy za działalność w kończącej się kadencji, 
naznaczonej wieloma kryzysami. 

• Uroczystości z okazji Narodowego Dnia Żołnierzy Wyklętych 

• Gala - Kobieca Osobowość Roku Gminy Piaseczno 2023  

• Burmistrz omówił pracę urzędu w minionej kadencji. 

• Burmistrz omówił dokonania minionej kadencji i odniósł się do planowanych w nowej 
kadencji inwestycji drogowych.  

• Burmistrz przypomniał o kryzysach mijającej kadencji: energetycznym, śmieciowym oraz 
związanym z wojną w Ukrainie. Poruszył tematy takie jak skutki ekonomiczne oraz zakres 
spraw związanych z pomocą uchodźcom, inflacja, niekorzystne zmiany podatkowe, które 
uderzyły w budżet Gminy. Zaznaczył, że mimo to udało się zrealizować bardzo dużo.  

• Burmistrz odniósł się do spraw bieżących – w dniu dzisiejszym zostanie podpisana umowa 
na dofinansowanie kolejnego fragmentu sieci kanalizacyjnej w Bogatkach. 

 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie z działań za okres od 
28.02.2024 r. do 20.03.2024 r. 
 

• 29.02.2024 r. 
Uroczystość z okazji  50-lecia pożycia małżeńskiego par z terenu gminy Piaseczno 

• 01.03.2024 r. 
Narodowy Dzień Żołnierzy Wyklętych – uroczystości  przy tablicy pamiątkowej 

• 02.03.2024 r. 
Zebranie sprawozdawcze w OSP Złotokłos (z radnymi: Adamem Marciniakiem, Renatą 
Mirosław, Ewą Urbańską) 

• 08.03.2024 r. 
Gala - Kobieca Osobowość Roku Gminy Piaseczno 2023 w CEM (z Wiceprzewodniczącą 
Rady Miejskiej Magdaleną Woźniak oraz radnymi: Katarzyną Wypych, Joanną Morawską, 
Izabellą Górzyńską, Piotrem Sędziakiem) 

• 09.03.2024 r. 
Zebranie sprawozdawcze w OSP Bobrowiec (z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej 
Michałem Rosą oraz radnym Adamem Marciniakiem) 

• 12.03.2024 r. 
Sesja Nadzwyczajna 

• 14.03.2024 r. 
Spotkanie z Minister do spraw Polityki Senioralnej Marzeną Okłą-Drewnowicz (z radną 
Katarzyną Wypych) 



• 15.03.2024 r. 
➢ Zebranie sprawozdawcze w OSP Grochowa (z Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej 

Michałem Rosą oraz radnym Adamem Marciniakiem) 
➢ 50-lecie Ośrodka Kultury (z Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Magdaleną Woźniak, 

Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej Michałem Rosą oraz radną Katarzyną 
Krzyszkowską-Sut) 

• 16.03.2024 r. 
➢ Ostatnie pożegnanie śp. Leokadii Nastały, Honorowej Obywatelki Piaseczna  
➢ Spotkanie z Małgorzatą Szturomską – premiera książki o historii Piaseczna 

(Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Magdalena Woźniak, Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej Michał Rosa) 

➢ Spotkanie wielkanocne z Klubem Seniora w Gołkowie (Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej Michał Rosa) 

•  17.03.2024 r. 
➢ XVII Halowe Młodzieżowe Mistrzostwa Polski oraz XXXIX Halowe Mistrzostwa Polski 

Juniorów w łucznictwie klasycznym i bloczkowym w GOSiR 
➢ Spotkanie Wielkanocne z mieszkańcami sołectwa Żabieniec (z Wiceprzewodniczącą 

Rady Miejskiej Magdaleną Woźniak, Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej Michałem 
Rosą oraz radnymi: Adamem Marciniakiem, Katarzyną Wypych) 

• Współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

• Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej, 
uczestnictwo w komisjach Rady, współpraca z burmistrzem, kontakt z mieszkańcami 

• Udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu historycznego (Wiceprzewodnicząca Magdalena 
Woźniak) 

• Udział we wtorkowych posiedzeniach Kierownictwa Gminy (online) - Wiceprzewodnicząca 
Magdalena Woźniak  
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
 
Nie zgłoszono wniosków. 
 
6. Bieżące uchwały 
 
1) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-2037 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki 
wynikające z uchwały budżetowej. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały z autopoprawką oraz projektu uchwały z poz. 6.2 z autopoprawką. 
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
projektów uchwał z poz. 6.1 oraz 6.2 w zakresie sportowym. 
 
Głosowano w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2024-2037.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 



Piotr Jakubowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 
grudnia 2023 r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki. 
 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. - sesja 20.03.2024 r.  
        

 

Dochody        
           

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie  

1 700 70007 6290 FZ 821 175,35 zł   

Zwiększa się dochody z tytułu 
przyznania premii MZG z Banku 
Gospodarstwa Krajowego, która służy 
dofinansowaniu realizacji 
przedsięwzięcia "Termomodernizacja 
budynków komunalnych na terenie 
miasta i gminy Piaseczno" w ramach 
którego będzie wykonana 
termomodernizacja budynków przy ul. 
Lechitów 20 w Piasecznie, ul. Leśnej 45 
w Żabieńcu, ul. Aleja Pokoju 19 w 
Piasecznie oraz ul. 11 Listopada 64 w 
Piasecznie.  

2 758 75801 2920 KB 23 182 931,00 zł   

Zgodnie z pismem nr ST3.4750.2.2024 
Ministra Finansów dotyczącym 
informacji m. in. o rocznych kwotach 
poszczególnych części subwencji 
ogólnej oraz rocznej wysokości wpłat 
gmin do budżetu państwa zwiększa się 
dochody o kwotę 23 182 931 zł w 
części oświatowej subwencji ogólnej.  

Razem: 24 004 106,35 zł 0,00 zł   
 

        
         
 

Wydatki bieżące        
           

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie  

1 600 60016 4210 IDR   12 000,00 zł 

Przesuwa się wydatki w wysokości 12 
000 zł w rozdziale 60016 z zakupu 
materiałów i wyposażenia na zakupy 
majątkowe w ramach funduszu 
sołeckiego miejscowości Bobrowiec na 
zadaniu "Poprawa bezpieczeństwa 
ruchu na ul. Głównej w Bobrowcu".   

2 700 70007 4430 FZ 4 927,06 zł   

Zwiększa się wydatki na różnych 
opłatach i składkach związane z 
prowizją z tytułu przyznanej premii 
MZG z Banku Gospodarstwa 
Krajowego.  



3 801 80101 3020 CUW 695 219,00 zł   

Zwiększa wydatki w kwocie 23 182 931 
zł w dziale 801 w związku z 
przeliczeniem ostatecznej kwoty części 
oświatowej subwencji ogólnej na 2024 
rok z przeznaczeniem na: wydatki 
osobowe niezaliczone do 
wynagrodzeń,  składki na 
ubezpieczenia społeczne, składki na 
Fundusz Pracy oraz Fundusz 
Solidarnościowy, wpłaty na PPK 
finansowane przez podmiot 
zatrudniający, wynagrodzenia 
osobowe nauczycieli oraz na dotację 
podmiotową z budżetu dla 
niepublicznej jednostki systemu 
oświaty. 

 
4 801 80101 4110 CUW 1 835 804,00 zł    
5 801 80101 4120 CUW 206 653,00 zł    
6 801 80101 4790 CUW 9 984 243,00 zł    
7 801 80103 3020 CUW 28 457,00 zł    
8 801 80103 4110 CUW 77 988,00 zł    
9 801 80103 4120 CUW 11 118,00 zł    

10 801 80103 4790 CUW 425 215,00 zł    
11 801 80104 2540 CUW 438 989,00 zł    
12 801 80104 3020 CUW 56 799,00 zł    
13 801 80104 4110 CUW 465 280,00 zł    
14 801 80104 4120 CUW 66 315,00 zł    
15 801 80104 4710 CUW 1 076,00 zł    
16 801 80104 4790 CUW 2 649 865,00 zł    
17 801 80107 3020 CUW 100 557,00 zł    
18 801 80107 4110 CUW 286 111,00 zł    
19 801 80107 4120 CUW 40 783,00 zł    
20 801 80107 4710 CUW 1 307,00 zł    
21 801 80107 4790 CUW 1 563 825,00 zł    
22 801 80149 2540 CUW 1 500 000,00 zł    
23 801 80149 3020 CUW 6 026,00 zł    
24 801 80149 4110 CUW 49 372,00 zł    
25 801 80149 4120 CUW 7 039,00 zł    
26 801 80149 4710 CUW 1 235,00 zł    
27 801 80149 4790 CUW 281 172,00 zł    
28 801 80150 3020 CUW 138 797,00 zł    
29 801 80150 4110 CUW 345 194,00 zł    
30 801 80150 4120 CUW 49 202,00 zł    
31 801 80150 4710 CUW 227,00 zł    
32 801 80150 4790 CUW 1 869 063,00 zł    

Razem: 23 187 858,06 zł 12 000,00 zł   
 

            
 

 

Wydatki majątkowe        
           

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie  

1 600 60014 6300 MT   1 000 000,00 zł 

ZADANIE: Dotacja dla Powiatu 
Piaseczyńskiego na rozbudowę i 
przebudowę drogi powiatowej Nr 
2836W- w tym wykonanie 
dokumentacji projektowej.                                                                                  
UZASADNIENIE: W związku z 
mniejszym zakresem realizacji zadania 
zmniejsza się udzieloną dotację na rok 
2024 do kwoty 1 000 000 zł.  

2 600 60014 6300 MT   1 000 000,00 zł 
ZADANIE: Dotacja dla Powiatu 
Piaseczyńskiego                                                                                  

 



UZASADNIENIE: Rezygnuje się z 
realizacji tego zadania. 

3 600 60014 6300 MT 500 000,00 zł   

ZADANIE:  Dotacja dla Powiatu 
Piaseczyńskiego na rozbudowę i 
przebudowę drogi powiatowej Nr 
2814W Piaseczno-Chylice-Chyliczki - w 
tym wykonanie dokumentacji 
projektowej                                                                                 
UZASADNIENIE: Tworzy się nowe 
zadanie w związku z udzieleniem 
pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
dla poprawy bezpieczeństwa życia 
i zdrowia mieszkańców na drogach 
powiatowych znajdujących się na 
terenie Gminy Piaseczno.  

4 600 60014 6300 MT 2 000 000,00 zł   

ZADANIE: Dotacja dla Powiatu 
Piaseczyńskiego na rozbudowę i 
przebudowę drogi powiatowej Nr 
2836W na odcinku od ul. Pomorskiej 
do ul. Księcia Janusza Starego                                                                                 
UZASADNIENIE: Tworzy się nowe 
zadanie w związku z udzieleniem 
pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
dla poprawy bezpieczeństwa życia 
i zdrowia mieszkańców na drogach 
powiatowych znajdujących się na 
terenie Gminy Piaseczno.  

5 600 60016 6060 IDR 12 000,00 zł   

ZADANIE: Poprawa bezpieczeństwa 
ruchu na ul. Głównej w Bobrowcu - FS 
Bobrowiec                                                                               
UZASADNIENIE: W związku ze zmianą 
klasyfikacji budżetowej z wydatków 
bieżących 600.60016.4210 na zakupy 
inwestycyjne 600.60016.6060 tworzy 
się nowe zadanie inwestycyjne pn.: 
"Poprawa bezpieczeństwa ruchu na 
ul.Głównej w Bobrowcu- FS 
Bobrowiec", które będzie realizowane 
z funduszu sołeckiego w miejscowości 
Bobrowiec.  

6 700 70007 6050 INW 816 248,29 zł   

ZADANIE: Termomodernizacja 
budynków komunalnych na terenie 
miasta i gminy Piaseczno.                                                                                 
UZASADNIENIE: W związku z 
otrzymaną PREMIĄ MZG na 
termomodernizację budynków 
komunalnych przy ul. Al. Pokoju 19, ul. 
Lechitów 20, ul. 11-go Listopada 64 
oraz ul. Leśną 45 w Żabieńcu, 
wnioskuje się o zwiększe środków 
finansowych w roku 2024 na realizację 
zadania.  



7 921 92118 6050 INW 20 000,00 zł   

ZADANIE: Przebudowa i modernizacja 
budynku starej Plebanii w Parafii P.W. 
Św. Anny w Piasecznie wraz ze zmianą 
sposobu użytkowania na budynek 
muzealno - konferencyjny.                                                                                
UZASADNIENIE: W związku z 
przedłużającą się procedurą 
przekazania budynku docelowemu 
użytkownikowi, wnioskuje się o 
zwiększenie środków finansowych w 
roku 2024 niezbędnych do 
prawidłowego funkcjonowania 
budynku.  

Razem: 4 348 248,29 zł 2 000 000,00 zł   
 

         

         

Na wniosek Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Rolnej w załączniku nr 6 "Dotacje udzielane w 2024 roku z 
budżetu podmiotom należącym i nienależącym do sektora finansów publicznych" zmienia się cel dotacji dla Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego z "Działania związane z ochroną przyrody, walorami 
krajobrazowymi oraz działalnością edukacyjną realizowaną na terenie Chojnowskiego Parku Krajobrazowego" na 
"Dotacja jest przeznaczona na: potrzeby edukacji przyrodniczo - leśnej prowadzonej przez Mazowiecki Zespół Parków 
Krajobrazowych - Chojnowski Park Krajobrazowy". Zmiana dotyczy dostosowania celu zawartego w załączniku nr 6 
"Dotacje udzielane w 2024 roku z budżetu podmiotom należącym i nienależącym do sektora finansów publicznych" 
do celu wskazanego w uchwale w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Mazowieckiemu w 2024 
roku nr 1529/LXXXI/2024  z dnia 28.02.2024 r.  

         
Na wniosek Wydziału Urbanistyki i Architektury w załączniku nr 6 "Dotacje udzielane w 2024 roku z budżetu 
podmiotom należącym i nienależącym do sektora finansów publicznych" zmienia się cel dotacji dla Parafii Św. 
Rocha w Jazgarzewie z "Wykonanie robót budowlanych w budynku plebanii przy Kościele Św. Rocha w Jazgarzewie" 
na "Sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - remont budynku murowanej plebanii z przełomu XIX i XX 
w. – z zespołu kościoła rzymskokatolickiego p.w. Św. Rocha w Jazgarzewie (GEZ 13)". Zmiana dotyczy dostosowania 
celu zawartego w załączniku nr 6 "Dotacje udzielane w 2024 roku z budżetu podmiotom należącym i nienależącym 
do sektora finansów publicznych" do celu wskazanego w uchwale w sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii św. 
Rocha w Jazgarzewie dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - remont 
budynku murowanej plebanii z przełomu XIX i XX w. – z zespołu kościoła rzymskokatolickiego p.w. Św. Rocha w 
Jazgarzewie (GEZ 13) nr 1534/LXXXI/2024  z dnia 28.02.2024 r. 

 

         
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Sportu. 

Beata Walczak, Przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz. 6.2 oraz 6.17. 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 15 grudnia 2023 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 



Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3) W sprawie skargi pana W. N. na nieprawidłowości w działalności Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno w zakresie wymiaru podatku od budowli dla CH Auchan 
 
Agata Nitka (Audytor Wewnętrzny) zreferowała projekt uchwały. 
Hanna Krzyżewska, przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały oraz projektu uchwały z poz. 6.4. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie skargi pana W. N. na nieprawidłowości w działalności Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno w zakresie wymiaru podatku od budowli dla CH Auchan.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta. 
 
4) W sprawie ponownych skarg T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
w sprawie przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków wodnych w wyniku inwestycji 
budowlanych w rejonie ul. Tulipanów i ul. Frezji 
 
Michał Ciesiołkiewicz (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie ponownych skarg T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno w sprawie przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków wodnych w wyniku 
inwestycji budowlanych w rejonie ul. Tulipanów i ul. Frezji .  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Joanna Morawska 



NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta. 
 
5) W sprawie sprzedaży na własność działki ozn. nr 168 w Chojnowie na rzecz użytkownika 
wieczystego 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Piotr Sędziak, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz. 6.5-6.15. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie sprzedaży na własność działki ozn. nr 168 w Chojnowie na rzecz 
użytkownika wieczystego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 39, obr. 78, m. Piaseczno, położonej w okolicy ul. Aleja Brzóz 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu części działki oznaczonej nr 39, obr. 78, m. Piaseczno, położonej w okolicy ul. Aleja 
Brzóz.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 



7) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 19/8, obr. 12 m. Piaseczno, położonej przy ul. Sękocińskiej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 19/8, obr. 12 m. Piaseczno, położonej przy ul. Sękocińskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Wojciech Ołdakowski, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa 
własności części nieruchomości, położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały oraz projektów z pozycji 6.9-6.11. 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno 
prawa własności części nieruchomości, położonej w miejscowości Józefosław gm. 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa 
własności zabudowanej nieruchomości położonej w obr. 24 m. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 



Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz 
Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Głosowano w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego 
prawa własności zabudowanej nieruchomości położonej w obr. 24 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa 
własności nieruchomości, położonej w miejscowości Grochowa gm. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz 
Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno 
prawa własności nieruchomości, położonej w miejscowości Grochowa gm. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w Piasecznie przy ul. 
Kordiana 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz 
Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Głosowano w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w Piasecznie przy ul. 



Kordiana.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
12) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa 
własności nieruchomości oraz udziału w prawie własności nieruchomości położonych w obr. 
38 m. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej  
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno 
prawa własności nieruchomości oraz udziału w prawie własności nieruchomości położonych 
w obr. 38 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Dorota Kłos, Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na 
część działki oznaczonej numerem ewidencyjnym 7/2, obr. 16, m. Piaseczno, położonej w 
rejonie ulicy Szkolnej i ulicy Fabrycznej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
najmu na część działki oznaczonej numerem ewidencyjnym 7/2, obr. 16, m. Piaseczno, 
położonej w rejonie ulicy Szkolnej i ulicy Fabrycznej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 



Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym dwóch lokali 
użytkowych o łącznej powierzchni 144,92 m2, usytuowanych w budynku mieszkalnym przy 
ul. Fabrycznej 2 w Piasecznie 
 
Ewa Witkowska, naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym dwóch 
lokali użytkowych o łącznej powierzchni 144,92 m2, usytuowanych w budynku mieszkalnym 
przy ul. Fabrycznej 2 w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) W sprawie zmiany uchwały nr 448/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 
stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia zasad najmu lokali użytkowych 
 
Ewa Witkowska, naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Finansów i Inwestycji oraz 
Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 448/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
22 stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia zasad najmu lokali użytkowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 



Michał Mierzwa, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie zmiany uchwały nr 1240/LXII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
 
Wioletta Brzezińska, naczelnik Wydziału Gospodarki Odpadami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1240/LXII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie w 
sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17) W sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Piaseczno publicznych 
przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 
 
Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak zreferowała projekt uchwały. Wyjaśniła, że to 
podwyżka ustawowa w wysokości 14 groszy za godzinę. 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty 
 
Głosowano w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w 
roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Piaseczno 
publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 



Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
18) W sprawie zmiany uchwały nr 1518/LXXX/2024 w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w tym sąsiedzkie, a także 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 
 
Marzena Zalewska, z-ca dyrektora MGOPS, zreferowała projekt uchwały. 
Adam Marciniak, przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną 
opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.3-6.11, 6.14-16.20 oraz 6.19-6.23. 
Dorota Kłos, przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, przedstawiła pozytywną 
opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.18 i 6.19.  
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1518/LXXX/2024 w sprawie określenia 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w tym 
sąsiedzkie, a także warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 
trybu ich pobierania.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
19) W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 
Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Piaseczno na lata 2024–2030 
 
Marzena Zalewska, z-ca dyrektora MGOPS, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Zdrowia 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 
oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Piaseczno na lata 2024–
2030.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (2) 



Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
20) W sprawie przyjęcia „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Piaseczno w 2024 r.” 
 
Jacek Anczarski, komendant Straży Miejskiej, zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głos zabrała radna Joanna Morawska, która spytała, jaki jest koszt programu na bieżący rok. 
Pan Anczarski odpowiedział, że to 910 000 zł, i wymienił zadania, na które są przeznaczane 
poszczególne kwoty. Radna Morawska zwróciła uwagę, że sumy przeznaczane na sterylizację 
i chipowanie są niewielkie. 
Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak wyjaśniła, że to nie pierwszy rok, kiedy jest 
prowadzona sterylizacja i kastracja kotów wolno żyjących i Gmina ma sukcesy w tym zakresie. 
Pani wiceburmistrz podkreśliła, że jeśli chodzi o wysokość kwot przeznaczanych na 
sterylizację i kastrację, jest to decyzja radnych. 
Rada Morawska poinformowała, że ma pytania od mieszkańców, czy będzie możliwość 
sterylizacji i chipowania zwierząt jeszcze w tym roku, ponieważ pula miejsc w akcji szybko 
znikła. Pani wiceburmistrz przyznała, że program jest bardzo popularny wśród mieszkańców i 
kwota na chipowanie i sterylizację jest niewystarczająca, ale radni mogą wnioskować o 
zwiększenie środków na ten cel. 
Radny Michał Rosa wskazał, że program zapobiegania bezdomności zwierząt jest bardzo 
skuteczny, na co wskazują dane z okresu ponad 10 lat, kiedy funkcjonuje. Poprosił też panią 
wiceburmistrz o podsumowanie, jak należy postępować wobec kotów wolno żyjących. Radna 
Joanna Morawska poprosiła o przekazanie takiej informacji również do sołtysów.   
 
Głosowano w sprawie przyjęcia „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Piaseczno w 2024 r.”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
21) W sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
 
Edyta Kozicka-Ryszka, kierownik Referatu Mobilności i Transportu, zreferowała projekt 
uchwały.  
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz. 6.21 oraz 6.22. 
 
Głosowano w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 



Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
22) W sprawie zmiany uchwały nr 1265/LXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 
stycznia 2023 r. zmienionej uchwałą nr 1419/LXXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
20 września 2023 r. 
 
Edyta Kozicka-Ryszka, kierownik Referatu Mobilności i Transportu, zreferowała projekt 
uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1265/LXV/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 18 stycznia 2023 r. zmienionej uchwałą nr 1419/LXXV/2023 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 20 września 2023 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
23) W sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
 

Rafał Żytkowski, Wydział Inwestycji Drogowych i Inżynierii Ruchu, zreferował projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Radny Wojciech Ołdakowski spytał, czy zgodnie z tym, o co wnioskował na komisji, 
załącznik został zmieniony. Rafał Żytkowski odpowiedział, że pozostał w niezmienionej 
formie, ponieważ zgodnie z ustawą o drogach publicznych pas drogowy jest to miejsce, 
gdzie jest lub będzie droga.  
 
Głosowano w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 



Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta. 
 
Wiceburmistrz Robert Widz uzupełnił, że aby mówić o drodze publicznej, najpierw musi być 
nadana przez Radę Gminy kategoria drogi publicznej.  
 
24) W sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr 1528/LXXXI/2024 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 28 lutego 2024 r. zmieniającej uchwałę nr 1469/LXXVIII/2023 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
 
Mirosława Goch, Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, zreferowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr 1528/LXXXI/2024 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 lutego 2024 r. zmieniającej uchwałę nr 1469/LXXVIII/2023 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
25) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Baszkówka - etap I 
 
Dorota Krug-Płoska, Wydział Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Radny Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego. 
 
Głos zabrała radna Izabella Górzyńska, która wyraziła zadowolenie z uchwały w sprawie 
planu, który idzie w kierunku ograniczenia gęstości zabudowy, jednak wyraziła niedosyt w 
związku z niewystarczającym terenem na korytarze migracyjne dla zwierząt oraz 
nieuwględnieniem innych uwag zgłoszonych przez Alarm dla Klimatu. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz omówił trudności i wyzwania związane z uchwalaniem planów 
zagospodarowania oraz podkreślił, że Gmina stara się reagować na wnioski mieszkańców, 
jednocześnie pracując nad uporządkowaniem zabudowy oraz zabezpieczeniem terenów 
zielonych. 



Radna Magdalena Woźniak wyraziła nadzieję, że w 2 etapie uchwalania MPZP dla Baszkówki 
wnioski Alarmu dla Klimatu będą bardziej życzliwie rozpatrzone.   
  
Głosowano w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 
projektu planu, przedstawionych w załączniku do uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Baszkówka - etap I.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Rozstrzygnięcie zostało przyjęte. 
 
Głosowano w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
wsi Baszkówka - etap I.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta. 
 
26) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie 
na uchwałę nr 5.116.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 14 lutego 2024 
r. 
 
Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę nr 5.116.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 14 
lutego 2024 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, 



Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
27) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie 
na uchwałę nr 5.117.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 14 lutego 2024 
r. 
 
Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę nr 5.117.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 14 
lutego 2024 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
28) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie 
na uchwałę nr 6.135.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 27 lutego 2024 
r. 
 
Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę nr 6.135.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 27 
lutego 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) 
Piotr Jakubowski, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 



7. Wolne wnioski 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza poprosił radnych o zapoznanie się w Biurze Rady Miejskiej z 
uwagami do złożonych oświadczeń majątkowych. 
 
Przedstawił podsumowanie kadencji 2018–2024:  
 
Rada Miejska obradowała na 83 sesjach  
· 2018 - 3  
· 2019 - 15  
· 2020 - 15  
· 2021 - 14  
· 2022 - 16  
· 2023 - 16  
· 2024 - 4  
 
Komisje Rady Miejskiej – odbyło się ok. 1260 komisji.  
1. Komisja finansów i inwestycji - 186  
2. Komisja polityki gospodarczej - 137  
3. Komisja ochrony środowiska i ładu przestrzennego - 160  
4. Komisja prawa i bezpieczeństwa - 181  
5. Komisja kultury i promocji - 135  
6. Komisja sportu - 119  
7. Komisja oświaty - 167  
8. Komisja zdrowia i polityki społecznej - 82  
9. Komisji rewizyjnej - 31  
10. Komisji statutowej - 11  
11. Komisji inwentaryzacyjnej - 7  
12. Komisji skarg, wniosków i petycji - 44  
Podjęto ok. 1542 uchwał (do dziś). 
 
Przewodniczący podziękował za dobrą współpracę urzędnikom i kierownictwu Gminy. 
 
Głos zabrała radna Beata Walczak, która poinformowała, że z przyczyn niezależnych od niej 
nie będzie brała udziału w wyborach 7 kwietnia, podziękowała za zaufanie i współpracę 
burmistrzowi, członkom Komisji Oświaty, pani wiceburmistrz oraz wszystkim radnym. 
Zapewniła, że nadal będzie służyła pomocą mieszkańcom.  
 
Głos zabrała radna Hanna Krzyżewska, która poinformowała, że nie kandyduje do następnej 
kadencji, podsumowała swoją pracę w trzech kadencjach i podziękowała wszystkim za 
współpracę. 
 
Głos zabrała radna Joanna Morawska, która podziękowała za wsparcie obsłudze Biura Rady 
Miejskiej, urzędnikom i burmistrzowi. Wyraziła nadzieję, że w przyszłej kadencji rozwój 
terenów wiejskich będzie się odbywał jeszcze prężniej niż dotychczas. 
 
Radna Magdalena Woźniak podziękowała Zespołowi Konsultacyjnemu ds. Dziedzictwa 
Piaseczna oraz przypomniała inwestycje oraz projekty, przy których współpracował zespół: 
Poniatówka, Stara Plebania, Dom Zośki, kilka wydawnictw i 2 konferencje historyczne. Radna 
podziękowała burmistrzowi za wsparcie. 
 
Radny Michał Rosa podziękował za współpracę burmistrzowi, wiceburmistrzom oraz 
przewodniczącemu i wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej. 
 



Głos zabrał mieszkaniec Krzysztof M., który przedstawił pismo mieszkanki dotyczące 
planowanej inwestycji na ul. Wilanowskiej. Mieszkaniec zadał szereg pytań dotyczących tej 
inwestycji poruszył też temat remontu ul. Orężnej oraz chodnika na ul. Siedzikówny Inki. 
 
Wiceburmistrz Robert Widz odpowiedział, że zacytowane pismo trafiło do burmistrza, który 
udzieli odpowiedzi mieszkance. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz sprostował sformułowanie pana M., że ‘grunt został zabrany’ – 
podkreślił, że Gmina projektuje drogę na gruncie, który jest jej własnością. Podkreślił, że ten 
odcinek drogi jest konieczny, aby zapewnić transport publiczny dla Józefosławia, Julianowa i 
Piaseczna.  
 
Głos zabrał mieszkaniec Sławomir Cz., który poinformował, że złożył w urzędzie wnioski w 
sprawie obrony cywilnej i rozbudowy systemu alarmowego, oraz poprosił, aby Komisja Prawa 
i Bezpieczeństwa zajęła się tym tematem.  
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zapewnił, że Gmina nie lekceważy spraw związanych z 
zagrożeniem wojennym, i omówił działania Gminy w zakresie budowy systemu obrony 
cywilnej. Podkreślił, że aby wydatkować większe środki na ten cel, Gmina potrzebuje podstaw 
prawnych. 
 
8. Zamknięcie obrad 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 83 sesję o godz. 12.20. 
 
 
  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
Przygotował(a): Katarzyna Olejnik-Łodyga 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


